



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries :

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Pullover Sweater Unisex / Chandails unisexes		Date July 2, 2014 2 juillet, 2014
Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-14-H605		Amendment No. – N° de la modification # 005
Client Reference No. - No. De Référence du Client		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At / à :	2 :00 pm EST	EDT(Eastern Daylight Time) HAE (heure avancée de l'Est) <i>or</i> EST (Eastern Standard Time) HNE (heure normale de l'Est)
On / le :	July 4, 2014 - 4 juillet 2014	
F.O.B. – F.A.B	GST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Steve Perron Procurement and Contracting Officer		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3818		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082



This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

In the specification attachment in the pullover sweater on pages 18 & 19 , there are different height measurements. (e.g. Short, Reg, Tall & X Tall)

Can we know how many different body types in each size of this sweater there will be? (Complete breakdown details if possible) Or will there be only one body type for all of the sizes mentioned above (e.g. Regular body type)

Answer 1:

The scale of measurements in the specification includes all possible sizes including special made requirements. The sizes and quantities listed in RFP are the only sizes to be quoted on for the firm quantity.



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

Dans la spécification pièce jointe pour les chandail aux pages 18 et 19, il existe différentes mesures de hauteur. (par exemple Court, Reg, Grand & T Grand)

Peut-on savoir combien de types de corps différents pour chaque taille de ce chandail, il y aura? (Les détails complets de dégradation si possible) ou il y aura un seul type de corps pour tous les formats mentionnés dans la DP (par exemple type de corps régulier).

Réponse 1 :

L'échelle des mesures dans le cahier des charges comprend toutes les tailles possibles y compris les exigences formulées spéciales. Les tailles et les quantités indiquées dans la DP sont les seuls à être cités tailles sur la quantité ferme.